



2023 百团大战报名表

2023 Fresher's Fair Application Form

Basic Information

学生社团/组织名称
Club/Organization Name

艺术协会键乐团

社团负责人姓名
Club Leader's Name

邱恒志

Detail Information

是否进行快闪表演

Perform a flash mob show

(可自选, 高光标注选择)

(Optional, Highlight)

是

否

Yes

No

表演的社团需要在 7 月 15 日至 7 月 17 日填写社团表演信息表提交至 cpoclub@xjtlu.edu.cn

Performing clubs are required to fill out an information form for performing clubs and submit it to cpoclub@xjtlu.edu.cn during July 15 to July 17

是否参加暑期线上统一宣传活动
(社团名录集锦推文)

Participate in the Summer Online Promotion Activity

(可自选, 高光标注选择)

(Optional, Highlight)

是

否

Yes

No

社团联合会将按社团大类统一制作社团名录推文, 并在暑期通过社团联公众号进行推送, 推文内容如下:

Club Program Office will produce club list tweets according to the categories of clubs and promotion through the Wechat Official Account in summer vacation. The contents of the tweets are as follows:

1. 中英双语, 中英文合计 100 词以内, 不得出现任何赞助商信息

Bilingual (Chinese and English) within 100 words, sponsorship information is not allowed

2. 社团公众号链接 Clubs official account link

(例如: 发送社团联合会公众号链接)

(e.g. Send a link to the Club Program Office public link)



<p>活动现场 KT 板 On-site KT boards</p>	<p>学校统一印制 活动当天摆放</p> <p>The posters will be placed beside the display stand. We provide 1 KT board for each club</p>	<p>KT 板要求 KT board requirements:</p> <ol style="list-style-type: none"> 不得出现任何赞助商信息。 No sponsorship information in the poster. 中文字字体和内容大小均不得超过英文字体；A2 大小；JPEG (JPG) 格式；300PPI 以上；内容以社团简介为主，可包括名称、宗旨、常规活动、联系方式等 Bilingual, A2, JPEG (JPG), 300 PPI or more, and mainly to introduce the club, including routine activities and contact information, etc. 其余规定遵循学生社团手册和百团大战章程中对于宣传品的要求 <p>The rest of the regulations follow the requirements for propaganda materials in Club Handbook and Club Recruitment Regulation.</p> <p>注:符合要求的 JPEG 图片文件大小通常在 3M 以上，请自行查验</p> <p>Note: The JPEG image file size that meets the requirements is usually above 3M. Please make sure to double check.</p>
----------------------------------------	---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

提交要求 Submission requirements:

1. 请于 **6 月 25 日 23:59 之前**将设计好的海报电子版通过邮箱发送至 cpoclub@xjtlu.edu.cn

Please send the digital poster to cpoclub@xjtlu.edu.cn by 23:59, June 25

2. 请注意 KT 板格式要求

Please pay attention to KT board format requirements

友情提示 Kind Reminder:

请于 5 月 26 日 23:59 之前将完成的表格通过电子邮件发送给社团联合会 cpoclub@xjtlu.edu.cn 并抄送给 Council Director，逾期或不回复者，视为放弃参加本次活动，学校将不予以准备展位。

Please complete and hand in this application form to cpoclub@xjtlu.edu.cn and CC your Council Director by email before 23:59, May 2. Please be kindly reminded that your club will be deemed as giving up the opportunity if you miss the deadline, and student club support center will not prepare the display stand for your club.